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Piedalās: Andris Spaile, Dace Rosicka
Protokolē: Anita Albrante
Klātesošie: Lauris Andersons, Krists Eiduks

Jaunu biedru uzņemšana.
D.  Rosicka  nolasa  L.  Andersona  rekomendāciju,  valde  izskata  pieteikuma

anketu.  Balsojums  par  L.  Andersona  uzņemšanu  LKAB  vienbalsīgi  PAR.  L.
Andersons uzņemts LKAB.

A. Spaile prezentē izveidoto anketu biedriem par LKAB iestāšanos ISA. Valde
nolemj līdz 15.01.2016 izsūtīt visiem biedriem anketu. Anketu izsūta A. Albrante.

Mājaslapa
Līdz nākošajai valdes sēdei nomainīt  mājaslapas titulbildes.  Valde apņemas

atrast neitrālus attēlus, kuros attēlots arborista ikdienas darbs. A. Spaile izveido vietni,
kurā  var  ievietot  atlasītās  bildes  izvērtēšanai.  Izvērtētās  un  atlasītās  bildes  V.
Bitenieks ievieto mājaslapā.

Citi jautājumi
Ir  saņemta  atbildes  vēstule  no  RD Apstādījumu  saglabāšanas  saglabāšanas

komisijas par koku bojāšanu un nelikumīgu ciršanu Ķengaraga ielā 3. Pēc iepazīšanās
ar komisijas lēmumu valde nolemj sagatavot vēstuli  pašvaldības policijai  par koku
bojāšanu Ķengaraga ielā 3.

Noskaidrot  VVD  par  sabiedriskā  inspektora  iespējām  iesaistīties  koku
saglabāšanā.

Saņemta  IZM atbildes  vēstule  par  nozares  attīstībai  atvēlēto  budžetu  laika
periodam  2016  –  2020  gadam.  Vēstulē  pausta  noraidoša  attieksme  budžeta
piešķiršanai.

A. Spaile sazinājies ar MAF par iespējām piedalīties izsludinātajos atbalsta
projektos  ar  mērķi  iegūt  finansējumu  informatīvu  bukletu  izdošanai,  sabiedrības
izglītošanai, par koku kopšanu u.c.

ETW sertifikācija  –  ir  izmainījušies  noteikumi  mācību centra  sertifikācijai.
Turpmāk  nebūs  nepieciešama  atsevišķa  mācību  centra  sertifikācija.  A.  Spaile
sagatavo ekonomiskos aprēķinus ETW sertifikācijas eksāmena norisei

Valde nolemj, ka LKAB kopsapulce sasaucama 2016. gada 18. martā


